

香港小交響樂團  
Hong Kong  
Sinfonietta

Calling All Violinists!

THE CHANCE TO PLAY A CONCERTO WITH THE ORCHESTRA

**VIOLIN** 小提琴 **新星選**

**AUDITIONS ON STAGE-**



2022  
JAN  
16-18

Application Deadline  
截止報名日期  
**12.12.2021 (Sun)**

香港小交響樂團由香港特別行政區政府資助  
Hong Kong Sinfonietta is financially supported by the Government of the  
Hong Kong Special Administrative Region

香港小交響樂團為香港大會堂場地伙伴  
Hong Kong Sinfonietta is the Venue Partner of the Hong Kong City Hall

為培育文化新一代，香港小交響樂團現誠邀全港有潛質的年青小提琴手報名參加「香港小交響樂團小提琴新星選」，爭取以獨奏者身分與樂團於2022年1月16至18日試演，並有機會在2022/2023樂季公開演出！

Continuing on our mission of investing in a cultural tomorrow, Hong Kong Sinfonietta is pleased to announce an exciting brand new initiative, "Auditions On Stage - Violin", where young violinists in Hong Kong are invited to apply for the chance to play a concerto on stage with Hong Kong Sinfonietta on 16-18 January 2022, and potentially secure a concert engagement with the orchestra in the 2022/2023 season!

### 參加資格 Eligibility

歡迎任何於試演期間介乎15至25歲，並為香港居民的年青小提琴手。 Applications are open to violinists aged 15 to 25 at the time of the auditions, who are Hong Kong residents.



**SCAN HERE TO APPLY**  
立即報名

Application Deadline  
截止報名日期  
**12.12.2021 (Sun)**

Enquiries 查詢

**auditionsonstage@hksinfonietta.org | 2836 3336**

**www.HKSL.org**

 hongkongsinfonietta